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Sitno, 26 czerwca 2014 roku 
 

ST.0002.VI.49.2014 
 

 

Protokół Nr XLIX/2014 

R a d y  G m i n y 
 Sitno 

z dnia 26 czerwca 2014 roku 
 

 

Porządek obrad: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad. 

3. Dyskusja na temat informacji w prasie dot. Przewodniczącego Rady i pisma 

z Urzędu Wojewódzkiego w Lublinie. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwał: 
- w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 

- w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Sitno na lata 2014-2021, 

- w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Sitno, 

- 4 uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i 

kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno, 

- w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

6. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

8. Sprawy różne. 

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Radni obecni: 
 

1. Biłant Marek 

2. Borowiec Andrzej 

3. Antoni Gazda 

4. Juszczak Andrzej 

5. Kozak Leszek 

6. Mazurek Janusz 

7. Mazurek Jerzy 

8. Niedźwiedź Zygmunt 

9. Ostapińska Dorota 

10. Palikot Piotr 

11. Stefańczuk Zbigniew 

12. Szajnoga Marek 

13. Tarkot Alina 
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14. Tukiendorf Edward 

 

 

Radni nieobecni: 
1. Pawlicha Bogdan 

 

Ad 1 

 

Otwarcie obrad sesji 
 

         Otwarcia obrad XLIX Sesji Rady Gminy w bieżącej kadencji dokonał 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf. 

Przewodniczący powitał Radnych, a także gości zaproszonych: Wójta Gminy 

Pana Kajetana Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika 

Gminy Panią Jolantę Hryciuk, Panią kierownik GOPS Barbarę Tor, oraz Panią 

Agnieszkę Grzesiuk Dyrektor CKzB w Sitnie. Obrady rozpoczęły się o godz. 

12
00

 i trwały do godz. 14
36

. 

 

Ad. 2 

 

Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad 
 

    Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad pytając, czy są do 

niego uwagi. 

Pan Sekretarz poinformował, że uchwała budżetowa, którą otrzymali 

Państwo Radni wraz z materiałami na sesję uległa zmianie, w związku 

z poprawkami do wniosku na solary musieliśmy w budżecie zabezpieczyć 

środki na tą inwestycję.  

Dalej Pan Sekretarz poprosił o ujęcie jeszcze dwóch uchwał w programie 

sesji dotyczących wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości w obrębie 

Horyszowa Polskiego i Sitna od Agencji Nieruchomości Rolnej. 

Następnie Pan Biłant powiedział,: „jest to przykra rzecz, ale po ostatnim 

artykule w gazecie, gdy sprawa jest już jasna proponuje, aby dzisiaj wyjaśnić 

sytuacje Pana Przewodniczącego Rady i podjąć uchwałę o wygaśnięciu 

mandatu. Sprawę tą konsultowałem dzisiaj z Panami Radnymi.” 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że sytuacja prawna wygląda trochę inaczej. 

Pan Jerzy Mazurek stwierdził, że jeżeli będą jakieś dokumenty to trzeba 

będzie wprowadzić do porządku obrad, natomiast jeśli nie ma dokumentów to 

nie powinniśmy wprowadzać takiej uchwały, możemy na ten temat jedynie 

podyskutować. 

Pan Biłant: „czyli to jest nie prawda, że wyrok zapadł?” 

Pan Jerzy Mazurek: „jeżeli są jakieś dokumenty w gminie to niech je 

udostępnią”. 
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Pan Przewodniczący powiedział, że za chwilę udzieli informacji na ten 

temat Pan Sekretarz, to nie jest nic tajnego, nie jest nic ukrywane. 

Pan Sekretarz wyjaśnił,: „że zaraz po artykule Pani Herety, który ukazał się 

w Tygodniku Zamojskim dzwonił do Pana Karwowskiego z Biura Wyborczego 

w Zamościu w sprawie mandatu Przewodniczącego Rady, ponieważ tutaj 

władne jest Biuro Wyborcze. Biuro Wyborcze akceptuje wyniki wyborów 

i decyduje, kto może kandydować, a kto traci mandat, nie gmina. Do tej pory nie 

otrzymaliśmy żadnego pisma z Biura Wyborczego. Natomiast w dniu 

dzisiejszym  przyszło pismo pocztą z Urzędu Wojewódzkiego w Lublinie celem 

wyjaśnienia sprawy Pana Przewodniczącego. Pismo natomiast nie zostało 

skierowane, ani do wiadomości Urzędu Gminy, ani do Zastępcy 

Przewodniczącego Rady tylko do Pana Edwarda Tukiendorf. Dzwoniłem do 

Biura Wyborczego do Pana Karwowskiego, który sprawdzał dwa razy 

i poinformował, że Pan przewodniczący nie widnieje w rejestrze osób 

skazanych.” 

Pan Przewodniczący powiedział, że po tej sytuacji wykonano telefon do 

Komisarza Wyborczego, który poinformował, iż Pan Edward Tukiendorf nie 

figuruje w rejestrze osób skazanych. 

Pan Sekretarz stwierdził, że stroną w tej sprawie jest Biuro Wyborcze, 

które w takiej sytuacji powinno poinformować Z-ce Przewodniczącego Rady 

i Urząd Gminy. 

Pan Palikot powiedział, że Pan Przewodniczący od listopada nie powinien 

być radnym. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że nic nie mogliśmy w tej sprawie zrobić, bo 

nie mieliśmy żadnych dokumentów na ten temat. 

Pan Przewodniczący wyjaśnił, że pismo z Urzędu Wojewódzkiego zostało 

skierowane do niego, jednak on nie jest władny, żeby sam w swojej sprawie 

decydować, dlatego też pismo skieruje do Komisarza Wyborczego o zajęcie 

stanowiska w tej sprawie. 

Dalej Pan Przewodniczący stwierdził, że nierozsądne byłoby w dniu 

dzisiejszym podejmowanie uchwały o wygaśnięciu Jego mandatu, ponieważ nie 

wiadomo, jakie stanowisko zajmie Komisarz Wyborczy. Natomiast, jeśli 

Komisarz Wyborczy zadecyduje o wygaśnięciu mandatu to jak najbardziej 

będzie podstawa do podjęcia uchwały o wygaśnięciu mandatu. 

Pan Juszczak poprosił o odczytanie pisma z Urzędu Marszałkowskiego 

w sprawie mandatu Pana Przewodniczącego Rady Edwarda Tukiendorf. 

Pan Biłant odczytał w/w pismo. ( kop. pisma stanowi zał. do materiałów 

z sesji. 

Pan Przewodniczący jeszcze raz podkreślił,: „(…) że to Rada zadecyduje, 

jednak nie chciałby, aby ta decyzja wyszła nierozsądna. Ja do rozsądnej decyzji 

Rady się podporządkuje w każdej chwili, nawet jak Państwo chcecie to w tej 

chwili mogę opuścić obrady, jeżeli mnie odwołacie.” 

Pan Palikot: „czy Pan został skazany prawomocnym wyrokiem?”    
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Pan Przewodniczący odpowiedział, że proszę się odwołać do tego pisma i 

do tego, co jest napisane w prasie. 

Pan Palikot powiedział, że w prasie jest napisane, że został Pan skazany 

prawomocnym wyrokiem sądu w listopadzie. Z tego, co rozmawiał dzisiaj 

z jednym prawnikiem to będzie pan musiał zwracać diety. 

Pan Przewodniczący odpowiedział, że jeżeli będzie taka potrzeba to zwróci 

diety, on niczego nie ukrywa. 

Pan Palikot stwierdził, że to jest ukrywanie wyroku. 

Pan Przewodniczący powiedział, że on niczego nie ukrywa kolega Piotr 

może się wypowiedzieć tak samo dzwonił do Biura Wyborczego, jak i Pan 

Sekretarz. 

Pan P. Harczuk poinformował, że po ukazaniu się w prasie artykułu Pani 

Herety wykonał telefon do Biura Wyborczego. W rozmowie z Panią Anną 

Chrzan Dyrektor Biura Wyborczego w Zamościu został poinformowany, iż Pan 

Edward Tukiendorf nie figuruje w rejestrze osób skazanych, a tym samym jego 

mandat nie ulega wygaśnięciu. 

Pan Przewodniczący zaproponował, aby kolega Marek Biłant Z-ca 

Przewodniczącego zwrócił się do Sądu, czy figuruje w rejestrze osób skazanych 

i wtedy podejmie Rada decyzję. 

Dalej Pan Przewodniczący zapytał jak ma być z punktem dot. uchwały 

w sprawie wygaśnięcia mandatu. 

Pan Jerzy Mazurek powiedział, że on podtrzymuje to, co mówił: będzie 

dokument to możemy się wypowiadać a na razie nie ma żadnego dokumentu. 

 

Pan Przewodniczący zaproponował, aby do porządku obrad w pierwszej 

kolejności przegłosować prośby zmian dot. uchwał złożonych przez Pana 

Sekretarz i oddzielnie wniosek Pana Biłanta dot. uchwały w sprawie utraty 

mandatu oraz wniosek Pana Jerzego Mazurka w sprawie dyskusji na temat 

sytuacji Pana Przewodniczącego zamiast podejmowania uchwały o wygaśnięciu 

mandatu.  

Pan Wójt stwierdził, żeby kierować się obojętnie jakim działaniem to 

musimy mieć najpierw dokumenty, a nie w ten sposób. 

Pan Przewodniczący zaproponował, jeszcze raz, aby wystąpić na początek 

do Sądu, a następnie podejmować decyzję o podjęciu uchwały o wygaśnięciu 

mandatu bądź też nie.  

Pan Sekretarz poinformował, że jeżeli Rada nie podejmie decyzji o utracie 

mandatu Pana Edwarda Tukiendorf to Wojewoda Lubelski sam podejmie taką 

decyzję zarządzeniem zastępczym. 

Pan Sekretarz zaproponował, zamiast uchwały o wygaśnięciu mandatu 

Przewodniczącego Rady wprowadzić do porządku punkt dotyczący dyskusji nad 

pismem otrzymanym od Urzędu Wojewódzkiego w Lublinie – zajęcie 

stanowiska Rady. 
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Pan Juszczak powiedział,: „(…) że według niego formalnie można 

próbować wprowadzić do porządku obrad punkt dotyczący odwołania 

Przewodniczącego. Czy on przejdzie, czy nie to już będzie dalsza sprawa.” 

Pan Przewodniczący po raz kolejny zapytał, czy wprowadzamy punkt 

o odwołaniu Przewodniczącego Rady, czy też nie.  

  W wyniku dyskusji Radni zdecydowali, że w związku z artykułem 

w prasie dot. Przewodniczącego Rady do porządku obrad zostanie 

wprowadzony punkt dot. dyskusji na ten temat, a równocześnie dyskusji na 

temat pisma od Wojewody Lubelskiego w/w sprawie. 

  

Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku 

obrad zmian zgłoszonych prze Pana Sekretarza dot. uchwał, a także punktu 

w sprawie dyskusji na temat informacji w prasie dot. Przewodniczącego Rady 

i pisma z Urzędu Wojewódzkiego w Lublinie w tej sprawie. 

 

Państwo Radni przyjęli proponowany porządek obrad wraz z tymi zmianami 

jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy na podstawie listy obecności stwierdził, że 

w obradach uczestniczy 14 Radnych, co stanowi niezbędne quorum potrzebne 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad. 3 

 

Dyskusja na temat informacji w prasie dot. Przewodniczącego Rady i pisma 

z Urzędu Wojewódzkiego w Lublinie 

 

Dyskusja na ten temat odbyła się w trakcie przyjmowania porządku obrad. 

 

Ad. 4 

 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków 
 

        Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, by w skład Komisji Uchwał                 

i Wniosków weszli nw. Radni: Antoni Gazda, Janusz Mazurek, Zygmunt 

Niedźwiedź,  

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji i zostali powołani do jej 

składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
 

Ad. 5 

 

Podjęcie uchwał 

 

Przy podejmowaniu Uchwał brało udział 14 Radnych. 
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Pan Zygmunt Niedźwiedź odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia: 

 

1) Uchwała nr XLIX/266/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 26 czerwca 2014 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok.  

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w uchwale budżetowej. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

2) Uchwała nr XLIX/267/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 26 czerwca 2014 r. 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Sitno na lata 2014-2021. 

 

Pani Skarbnik omówiła uchwałę informując jednocześnie, że została 

wpisana inwestycja dotycząca instalacji solarnych. 

Pan Sekretarz poinformował, że w tej chwili projekt zakłada 

dofinansowanie ze środków unijnych na poziomie 85 % i 14 % po stronie 

mieszkańców oraz 1 % po stronie Gminy, jaka będzie rzeczywista kwota to 

zobaczymy po przetargu. 

Pan Wójt poinformował, że w związku z przystąpieniem Gminy do 

Spółdzielni „Nasza Energia” musimy uiścić opłatę statutową w wysokości 

100zł, dlatego też jest prośba do Państwa Radnych o przychylenie się do 

zapłacenia tej kwoty. 

Pan Przewodniczący powiedział, że w takim układzie zanim przystąpimy 

do głosowania trzeba wprowadzić kwotę 100 zł do uchwały. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że nie jest wprowadzony taki projekt, jednak te 

100zł może być przeznaczone z wydatków bieżących. 

Pan Przewodniczący stwierdził, że w takim razie nie ma potrzeby 

wprowadzania tej kwoty do budżetu.  

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

3) Uchwała nr XLIX/268/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 26 czerwca 2014 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno. 

 

Pan Sekretarz omówił uchwałę. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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4) Uchwała nr XLIX/269/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 26 czerwca 2014 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno. 

 

Uchwała została omówiona przez Pana Wójta. 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

5) Uchwała nr XLIX/270/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 26 czerwca 2014 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno. 

 

Uchwałę omówił Pan Sekretarz mówiąc, że dotyczy to działek na Osiedlu 

w Jarosławcu( działka Pana Czaplińskiego). 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

6) Uchwała nr XLIX/271/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 26 czerwca 2014 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno. 

 

Pan Wójt wyjaśnił, że załącznik nr 1 dotyczy kolejnej działki Pana 

Czaplińskiego, jednak nie jest to dobry teren pod budownictwo, ponieważ jest 

bardzo podmokły i później będziemy mieli same problemy. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

7) Uchwała nr XLIX/272/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 26 czerwca 2014 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Sitno. 

 

Pan Sekretarz omówił uchwałę.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 
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8) Uchwała nr XLIX/273/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 26 czerwca 2014 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

 

Pan Sekretarz poinformował, że są to działki na biogazownię. Jest szansa, 

że Agencja Nieruchomości Rolnej nam je przekaże. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

9) Uchwała nr XLIX/274/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 26 czerwca 2014 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości. 

 

Pan Sekretarz wyjaśnił, że jest to działka za sklepem w Horyszowie 

Polskim. Działka jest własnością Agencji Nieruchomości Rolnej.  

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

10) Uchwała nr XLIX/275/2014 Rady Gminy Sitno z dnia 26 czerwca 2014 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości.  

 

Pan Sekretarz poinformował, że są to działki w Sitnie, które mają być 

przeznaczone na kulturę fizyczną. 

 

W związku z brakiem pytań Przewodniczący poddał pod głosowanie 

omówioną Uchwałę. 

Uchwała ta została przyjęta jednogłośnie w głosowaniu jawnym. 

 

 

Ad. 6 

 

Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy. 

 

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas. 

Porusza zagadnienia: 

1. Spółki wodnej; 

2. Sprawy drogowe ( odbyły się przetargi na następujące drogi: Rozdoły, 

Horyszów –Nowa Kolonia, Karp, Stanisławka, Rozdoły-Horyszów, Czołki, 

Sitno Góra, Sitno hydrofornia ODR, Kornelówka); 

3. Inwestycyjne( punkt Widokowy w Kornelówce, remiza w Cześnikach, 

świetlica w Czołkach, kolektory słoneczne); 
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4. Strażackie ( zmagania sportowe, potrzeba remontu samochodu strażackiego 

z Rozdół, potrzeba uzupełnia sprzętu pożarniczego); 

5. Wystawy rolniczej w ODR; 

6. Sprawy kulturalne; 

7. Szczepienia dziewczynek ( przeciwko rakowi szyjki macicy); 

8. Igrzysk sportowych w Sitnie; 

9. Pomocy Społecznej; 

10. Potrzeby remontu sanitariatów w szkole w Cześnikach;  

 

Pan Sekretarz poinformował, że w związku z eliminacjami powiatowymi, 

z racji tego, iż w Jarosławcu jest duży teren do koszenia trawy zakupiono 

kosiarkę samojezdną z późniejszym terminem płatności. Chodzi o koszenie 

między innymi boiska z tyłu za remizą. 

Dalej Pan Sekretarz powiedział, że zrobiono porządek na boisku 

w Stabrowie, postawiono 4 ławeczki i zostaną jeszcze zrobione bramki 

z siatkami. W Sitnie na ponad połowie stadionu zamontowano już krzesełka. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że umowa na siłownię zewnętrzną 

w Jarosławcu będzie w najbliższym czasie podpisana z Urzędem 

Marszałkowskim. Jeśli chodzi o sprzęt na siłownię w Kornelówce i Horyszowie 

Polskim to został już dostarczony. Siłownie te będą otwarte już na wakacjach. 

Dostarczono również stroje ludowe dla KGW, a także umundurowanie dla 

Orkiestry dętej w Sitnie. 

Kolejno Pan Sekretarz powiedział, że najgorsza sytuacja jest, jeśli chodzi 

o odpady, ponieważ już mamy deficyt około 1tys. zł. 

Dalej Pan Sekretarz poinformował, że przygotował załącznik inwestycyjny, 

ponieważ w tej chwili nie trzeba już Strategii Gminy tylko Rada Gminy 

przyjmuje plan założeń inwestycyjnych. Plan ten zawiera wszystkie inwestycje 

od 2013 roku oraz założenia nowych inwestycji na lata kolejne. 

Pan Sekretarz powiedział również, że możemy jeszcze pozyskać około 

12,5 tys. zł w ramach małych projektów na lata 2007-2013. W związku z tym 

planowaliśmy zakupić namioty dla KGW z przeznaczeniem na dożynki i 

wszelkiego rodzaju wystawy. Dofinasowanie jest na poziomie 80% i 20% po 

stronnie Gminy. 

 Pan Wójt podziękował Pani Agnieszce Grzesiuk Dyrektor CKzB za 

kierowanie i przygotowaniem biuletynu „Wieści Gminne”. 

 

Ad. 7 

 

Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi. 

 

Punkt został zrealizowany wraz ze sprawami różnymi. 
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Ad. 8 

 

Sprawy różne 

 

Pan Jerzy Mazurek zapytał: „czy jest już wybrany wykonawca 

sanitariatów szkole w Cześnikach?” 

Pan Wójt odpowiedział, że to nie jest takie proste, ponieważ nie mamy 

pieniędzy. Zabezpieczone jest 18tys. zł, jednak po analizie z Panem 

Krzysztofem S. wychodzi na to, że będzie jeszcze brakowało ponad 30tys. zł. 

Na chwilę obecną zgodził się zrobić to Pan Adam S. z zapłatą w przyszłym 

roku.  

Dalej Pan Wójt powiedział,: „(…) jeśli Państwo Radni macie kogoś 

tańszego z możliwością zapłaty mu w przyszłym roku to nie widzi problemu 

przekazania tej roboty.” 

Pan Jerzy Mazurek odpowiedział, że nie neguje tego tylko pyta, ponieważ 

cały fundusz sołecki został przeniesiony na ten cel jednak dalej jest za mało. 

Najwidoczniej jest za mało przeznaczonych środków z Gminy. 

Dalej Pan Mazurek powiedział, że pasowałoby to przez wakacje wykonać, 

dlatego, iż to najlepszy czas. 

Pan Sekretarz powiedział, że będzie to wykonane. 

Pan Jerzy Mazurek poprosił o pomalowanie przystanku przy kościele 

w Cześnikach. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że wszystko to będzie robione. 

Następnie Pan Sekretarz poinformował, że w związku z poszukiwaniami 

gazu na terenie naszej gminy otrzymaliśmy tylko 3 tys. zł za udostępnienie 

i prawie 5 tys. zł za uszkodzenie dróg. Drogi były wyrównywane równiarką 

w Cześnikach, w Kolonii Sitno, Horyszowie Polskim, na Janówce, na 

Rozdołach. Zrobione zostało to, co było można. 

Pan Jerzy Mazurek poprosił o wykoszenie pobocza w stronę Pana Buczka 

tak samo do Chadaja. 

Pan Sekretarz powiedział, że dzisiaj będzie tam koszone. 

Dalej Pan Jerzy Mazurek powiedział, że należałoby poprawić chodnik 

przy łąkach, ponieważ tam już się pozapadał, aż są dziury. Trzeba także 

wyrównać dziury na kułaczówkę. 

Pan Sekretarz powiedział, że mamy teraz Powiatowe Święto Sportu 

w Sitnie i tez trzeba poprawić chodnik przy szkole, ponieważ też są dziury. 

Pan Borowiec zapytał, czy Powiat będzie poprawiał drogę w Stanisławce. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że w Stanisławce Powiat nie przewiduje 

remontu drogi w tym roku. 

Pan Borowiec powiedział, że przy polnych drogach jest problem 

z przejazdem, ponieważ przeszkadzają krzaki, także należałoby je usunąć. 

Pan Sekretarz zaproponował, aby dać umowę o dzieło Panu Buremu 

z Rozdół na wycinkę krzaków.  
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Pan Stefańczuk poinformował, że na drodze za Panem Wysok wzdłuż lasu 

jest dół, który trzeba zasypać. 

Pan Palikot zapytał, czy został już robiony podział przez Agencję 

Nieruchomości Rolnej w Horyszowie. 

Pan Sekretarz odpowiedział, że dokonano już podziału. 

Pani Ostapińska poprosiła o poprawienie drogi od Kukiełki w stronę 

reformy. 

 

Pan Przewodniczący poinformował, że Koło Gospodyń Wiejskich 

w Jarosławcu prosi o rozpatrzenie sprawy zakupu dla nich 40 krzeseł po 160 zł.  

Dalej Pan Przewodniczący stwierdził, że oni kupowali krzesła do remizy 

w Horyszowie i zapłacili za 200szt. 4 tys. zł, a tu za te pieniądze będzie 25 szt. 

Według Pana Przewodniczącego jest to bezsensowny zakup tak drogich 

krzeseł do remizy. 

Pan Sekretarz powiedział, że myślimy przy zakupie namiotów, o których 

była mowa wcześniej, zakupić też krzesła i dać do KGW w Jarosławcu ( krzesła 

wstępnie w cenie za 1szt. to 35zł ). 

Pan Przewodniczący poinformował, że w takim razie ustalono, iż będą te 

krzesła, o których mówił Pan Sekretarz.  

Następnie Pan Przewodniczący odczytał pismo z Gminnego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w sprawie zwiększenia środków w budżecie o kwotę 24 

327,90 zł, które to są przeznaczone na pokrycie kosztów pobytu 2 osób w Domu 

Pomocy Społecznej i 1 osoby z tytułu długoterminowego pobytu w szpitalu. 

Dalej Pan Przewodniczący stwierdził, że nie mamy innego rozwiązania jak 

tą sprawę rozważyć pozytywnie, dlatego też trzeba będzie w jakiś sposób 

zabezpieczyć te środki w budżecie.  

Kolejne pismo, jakie odczytał Pan Przewodniczący jest z Zarządu Dróg 

Powiatowych i dotyczy zajęcia stanowiska w sprawie zimowego utrzymania 

dróg powiatowych w granicach administracyjnych Gminy.  

Pan Sekretarz powiedział, iż z naszym sprzętem jest to niemożliwe. 

Pan Wójt stwierdził, że nie widzi potrzeby przejęcia utrzymania zimowego 

dróg, ponieważ musimy mieć najpierw warunki sprzętowe. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał informację w sprawie 

przeprowadzenia na terenie Gminy XV Jubileuszowych Powiatowych Igrzysk 

LZS. 

  

Ad. 9 

 

Przyjęcie protokołów z poprzedniej sesji 

 

Protokół Nr XLVIII/2014 wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie 

obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy Państwo Radni zapoznali się  
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z Protokołem i czy są do niego uwagi. 

Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokół w głosowaniu 

jawnym przy 11 głosach za i 3 głosach wstrzymujących się. 

 

Pan Juszczak zaproponował, aby Rada wystąpiła z oficjalnym zapytaniem 

do Sądu w sprawie Przewodniczącego Rady i dała odpowiedź. Z pismem takim 

ma wystąpić Z-ca Przewodniczącego.  

Pan Przewodniczący odpowiedział, że nie ma nic przeciwko temu. 

 

 

Ad. 10 

 

Zamknięcie obrad sesji 

 

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

zaproszonym gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami: 

 
 

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji” 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano.     PRZEWODNICZĄCY 
              RADY GMINY 

Protokołował: Piotr Harczuk           Edward Tukiendorf 

 


